
 

 

 

Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης, σας γνωρίζω τα ακόλουθα: 

Έπειτα από ενημέρωση της Ειδικής Διαρκούς Επιτροπής Εξοπλιστικών 

Προγραμμάτων και Συμβάσεων της Βουλής των Ελλήνων σχετικά με την αξιοποίηση 

μη επιχειρησιακά αναγκαίων βλημάτων Πυροβολικού, το ΚΥΣΕΑ αποφάσισε την 

αξιοποίησή τους με την υπογραφή Διακρατικής Συμφωνίας με την Κυβέρνηση των 

ΗΠΑ, η οποία βρίσκεται στο στάδιο των διαπραγματεύσεων. 

Πάγια προτεραιότητα του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας αποτελεί η επάρκεια 

υλικών, εφοδίων και πυρομαχικών, σύμφωνα με τον αμυντικό σχεδιασμό και τις 

επιχειρησιακές απαιτήσεις των Ενόπλων Δυνάμεων. 
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ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 
Τμήμα Ερωτήσεων 

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
Φ.900α/1207/19170 
Αθήνα,  24 Δεκεμβρίου 2023 
Σελίδες: Μία (1)  

ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Παύλο Σαράκη 

 

ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΦΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γενικός Γραμματέας 
ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ 

 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ  
  

ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 
  

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 2108/04-12-2023 της Βουλής των Ελλήνων 


		2023-12-28T13:00:06+0200




